



(For Real Stocks Trading)

Version 4 November 2024





By acknowledging the W8-BEN Form, you, as beneficial owner, authorize the Company to process your data declared during your account registration, as mentioned in the W8-BEN Form and furthermore to withhold relevant TAX deductions from your trading account. Your data includes your country of residence within the meaning of the income tax treaty between the United States and that country (if applicable).

For more information about the use of the <u>Official Form W-8 BEN</u> please visit the official page of the US Internal Revenue Service

For our clients ease and better understanding, the Company has translated the main parts of the W8-BEN Form in the respective languages below:

- English
- Arabic



1. English

1. Do NOT acknowledge this form if:

- You are NOT an individual
- You are a U.S. citizen or other U.S. person, including a resident alien individual
- You are a beneficial owner claiming that income is effectively connected with the conduct of trade or business within the United States (other than personal services)
- You are a beneficial owner who is receiving compensation for personal services performed in the United States
- You are a person acting as an intermediary

Note: If you are resident in a FATCA partner jurisdiction (i.e., a Model 1 IGA jurisdiction with reciprocity), certain tax account information may be provided to your jurisdiction of residence.

2. I certify that:

- I, the beneficial owner, am a resident of the country declared during my account registration with the Company, within the meaning of the income tax treaty between the United States and that country (if applicable).
- To comply with the policy of the US tax authorities and deduct the correct tax rate from US dividends.

You can find the list of Tax Rates here:

https://www.irs.gov/businesses/international-businesses/united-states-income-tax-treaties-a-to-z

If your country is not on this list, a tax rate of 30% will be withheld from your account.



If your country of residence or Tax Country have changed, please inform the company accordingly by sending an email to support.ae@naga.com.

- 3. Under penalties of perjury, I declare that I have examined the information on this form and to the best of my knowledge and belief it is true, correct, and complete. I further certify under penalties of perjury that:
- I am the individual that is the beneficial owner (or am authorized to sign for the individual that is the beneficial owner) of all the income or proceeds to which this form
- relates or am using this form to document myself for chapter 4 purposes;
- The person named on line 1 of this form is not a U.S. person;
- This form relates to:
- income not effectively connected with the conduct of a trade or business in the United States;
- income effectively connected with the conduct of a trade or business in the United States but is not subject to tax under an applicable income tax treaty;
- the partner's share of a partnership's effectively connected taxable income; or
- the partner's amount realized from the transfer of a partnership interest subject to withholding under section 1446(f);
- The person named in this form is a resident of the treaty country listed above (if any) within the meaning of the income tax treaty between the United States and that country; and
- For broker transactions or barter exchanges, the beneficial owner is an exempt foreign person as defined in the instructions.

Furthermore, I authorize this form to be provided to any withholding agent that has control, receipt, or custody of the income of which I am the beneficial owner or any withholding agent that can disburse or make payments of the income of which I am the beneficial owner.

I agree that I will submit a new form within 30 days if any certification made on this form becomes incorrect.



2. Arabic

1. لا تستخدم هذا النموذج إذا:

- لم تكن فردا
- ان كنت مواطناً أمريكياً أو أي شخص أمريكي آخر، بما في ذلك فرد أجنبي مقيم
- أن تكون مالكاً مستفيداً وتدعي أن الدخل مرتبط فعلياً بسلوك تجاري أو الأعمال داخل الولايات المتحدة (بخلاف الخدمات الشخصية)
 - أن تكون مالكاً مستفيداً يتلقى تعويضاً عن الخدمات الشخصية التي يتم إجراؤها في الولايات المتحدة
 - كنت شخصاً يعمل كو سيط

ملاحظة: إذا كنت مقيماً في ولاية قضائية شريكة في قانون الامتثال الضريبي للحسابات الخارجية (أي، ولاية قضائية من النموذج الأول بموجب قانون الامتثال الضريبي الدولي للحسابات الأجنبية مع المعاملة بالمثل)، فقد يتم تقديم بعض معلومات الحساب الضريبي إلى نطاق سلطة إقامتك.

2.أنا أؤكد أن:

- أنا، المالك المستفيد، مقيم في البلد المعلن عنه أثناء تسجيل حسابي لدى الشركة، بالمعنى المقصود في اتفاقية ضريبة الدخل بين الولايات المتحدة وتلك الدولة (إن وجدت).
 - الامتثال لسياسة سلطات الضرائب الأمريكية وخصم معدل الضريبة الصحيح من أرباح الأسهم الأمريكية.

يمكنك العثور على قائمة أسعار الضرائب هنا:

https://www.irs.gov/pub/irs-utl/Tax Treaty Table 1 2019 Feb.pdf

إذا لم تكن دولتك مدرجة في هذه القائمة، فسيتم اقتطاع معدل ضريبة بنسبة 30٪ من حسابك.

إذا تم تغيير بلد إقامتك أو بلدك الضريبي، فيرجى إبلاغ الشركة وفقاً لذلك عن طريق إرسال بريد الكتروني إلى _ support.ae@naga.com

Support Number: +97122455100

Key Way Markets Ltd

Number 190005



3. بموجب عقوبات الحنث باليمين، أقر بأنني قد فحصت المعلومات الواردة في هذا النموذج وعلى حد علمي واعتقادي أنها صحيحة و كاملة. كما أقر بموجب عقوبات الحنث باليمين بما يلي:

• أنا الفرد المالك المستفيد (أو المصرح له بالتوقيع نيابة عن الفرد الذي هو المالك المستفيد) لكل الدخل أو العائدات التي حصل عليها هذا النموذج

يتعلق بهذا النموذج أو أستخدمه لتوثيق نفسى لأغراض الفصل 4؛

- الشخص المذكور في السطر 1 من هذا النموذج ليس شخصاً أمريكياً؛
 - يتعلق هذا النموذج بما يلي:

(أ) الدخل غير مرتبط فعلياً بممارسة التجارة أو الأعمال التجارية في الولايات المتحدة ؟

(ب) الدخل المرتبط فعلياً بممارسة التداول أو الأعمال التجارية في الولايات المتحدة ولكنه لا يخضع للضريبة بموجب معاهدة ضريبة الدخل المعمول بها؛

- (ج) نصيب الشريك من الدخل الضريبي لشركة الشراكة المرتبط فعلياً؛ أو
- (د) مبلغ الشريك المحقق من نقل حصة الشراكة الخاضعة للاقتطاع بموجب المادة 1446 (و) ؟

• الشخص المذكور في هذا النموذج هو مقيم في بلد المعاهدة المذكورة أعلاه (إن وجد) بالمعنى المقصود في اتفاقية ضريبة الدخل بين الو لايات المتحدة و تلك الدولة؛ و

 بالنسبة لمعاملات السمسرة أو عمليات المقايضة، يكون المالك المستفيد شخصاً أجنبياً معفياً على النحو المحدد في التعليمات

علاوة على ذلك، أفوض بتقديم هذا النموذج إلى أي وكيل اقتطاع ضريبي لديه سيطرة أو استلام أو وصاية على الدخل الذي أنا المالك المستفيد منه أو أي وكيل استقطاع يمكنه دفع أو سداد الدخل الذي أنا المستفيد منه صاحبه.

أوافق على إرسال نموذج جديد في غضون 30 يوماً إذا أصبحت أي شهادة تم إجراؤها في هذا النموذج غير صحيحة.

Website: www.naga.com/ae Contact Email: support.ae@naga.com Support Number: +97122455100

Registered Address: Office 2, 21st Floor, Al Sila Tower,

Al Maryah Island, Abu Dhabi, United Arab Emirates